
Závěrem bych se chtěl zmínit o zájmových aktivitách na naší škole. Děkuji všem rodičům, kteří se 
zodpovědně vyjádřili k této problematice v mém dotazníku. Souhrnně převládl názor, že nabídka 
kroužků je malá a pro některé žáky nezajímavá. Plně se s Vašimi názory ztotožňuji, ale jako škola 
musíme vycházet z omezených možností a nabízet jen takové aktivity, pro které seženeme 
vedoucí a materiálně technické zázemí. 

Preferujeme spíše formy kolektivních zájmových činností, neboť v dnešní době děti tráví 
spoustu času u PC, kde rozvíjí pouze své individuální vlastnosti. 

Snažíme se držet též výši finanční úhrady za výuku na hudební nástroj, hudební přípravku a 
dramatický kroužek na nejnižší možné hranici, kdy náklady na jednu realizovanou hodinu se 
pohybují kolem dvaceti korun. 

V rámci rozšířené nabídky zájmových kroužků bychom uvítali spolupráci rodičů z řad našich 
žáků nebo ostatních občanů Svojšína. 

 
Jaroslav Cvrček 

            ředitel ZŠ 
 

 
 
 

VÍTE ŽE…..  

 
….nové RUD, které by znamenalo pro obce jako je Svojšín vyšší zákonem garantované příjmy ze 
státní kasy, zatím není v platnosti, ale 13. července letošního roku prošlo závěrečným čtením 
v Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR, což je dobrým znamením. Jde tak o další významný krok 
k historickému úspěchu v podobě další zásadní novely zákona o rozpočtovém určení daní, která by 
měla významně zvýšit příjmy obcí a měst a rozdíly mezi hlavním městem a nejchudšími obcemi 
upravit na spravedlivější hodnotu. Kdo má zájem dozvědět se více o této problematice, 
doporučujeme navštívit internetové stránky www.obcelidem.cz. 


